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Geachte mevrouw Van Leusen-Brüning en heer Offermans,

U gaf aan: “In de eerste weken van juli is er in de wijk Langeberg op een aantal straten een nieuwe 
slijtlaag aangebracht. Tevens is er opnieuw geasfalteerd. In de wijk en ook op de (sociale) 
mediakanalen van de gemeente Brunssum regent het klachten”.

In antwoord op uw vragen, berichten wij u als volgt:

Vraag 1.
Hoeveel klachten zijn er binnen gekomen betreffende de asfalteringswerkzaamheden op de 
Langeberg?

Antwoord:
Op het moment van schrijven (16 sep. 19) zijn 17 meldingen in melddesk ontvangen en 1 brief 
welke is geregistreerd in Verseon onder nummer 922935.

Vraag 2.
Is het college bekend met de klachten, die door de bewoners van de wijk Langeberg zijn geuit?

Antwoord:
Ja, hier zijn wij bekend mee.

Vraag 3.
Zo ja, wat is met deze klachten gedaan?

Antwoord:
Deze zijn conform de geldende procedure(s) beoordeeld en afgehandeld. Elke reclamant heeft 
terugkoppeling ontvangen inzake de afhandeling van zijn of haar klacht.
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Vraag 4.
Hoe groot was de interne kostenraming?

Antwoord:
Het aanbrengen van de slijt/slem lagen in de Langeberg is vooraf geraamd op € 117.751,36. De 
daadwerkelijke uitvoeringskosten bedroegen € 111.767,81.

Vraag 5.
Welke aanbestedingsvorm is toegepast voor dit werk?

Antwoord:
Aanbestedingsvorm betreft een enkelvoudige aanbesteding. Het contract betreft een 
raamovereenkomst (OMOP) “Grijs 2018-01 Oppervlakbehandeling 2018-2019”. Aannemer van 
het werk (fa. Versluys) krijgt vervolgens deelopdrachten van de gemeente, passend binnen de 
raamovereenkomst.

Vraag 6.
Op basis waarvan is de opdracht uiteindelijk bij een bedrijf uit Geldermalsen terechtgekomen en 
niet bij een bedrijf uit de regio?

Antwoord:
De fa. Versluys en Zn. komt uit Bodegraven. In de regio is geen kundig bedrijf voor het uitvoeren 
van deze werkzaamheden. Derhalve is gemotiveerd afgeweken van de vastgestelde Nota 
aanbestedingsbeleid 2013. Zie hiervoor het door het college vastgestelde BBV 460149: 
“Uitwerking nota aanbestedingsbeleid 2013 afdeling Beheer”.

Vraag 7.
Hoe luidde de opdracht voor het bedrijf dat dit werk heeft verricht?

Antwoord:
Het betreft een deelopdracht binnen de raamovereenkomst “GRIJS 2018-01 Oppervlakbehandeling 
2018-2019”. Deelopdracht betrof het aanbrengen van een slijt/slem laag op de hoofdwegen van de 
Langeberg en het aanbrengen van een nagestrooide oppervlakte behandeling (slijtlaag) op de 
achterpaden.

Vraag 8.
Is het werk conform opdracht uitgevoerd?

Antwoord:
Het werk is conform de in de raamovereenkomst gestelde eisen en verplichtingen uitgevoerd.

Vraag 9.
Zijn de werkzaamheden naar tevredenheid van het college uitgevoerd?

Antwoord:
De werkzaamheden zijn conform planning, kwaliteit en gestelde (uitvoerings-)eisen uitgevoerd.

Vraag 10.
Wat was de uiteindelijke aanneemsom na afronding van de werkzaamheden?

Antwoord:
Deze zijn € 111.767,81 voor de werkzaamheden welke Versluys en Zn. Bodegraven heeft 
uitgevoerd op de Langeberg.



Vraag 11.
Is voorafgaande aan het opstarten van de aanbesteding onderzocht op de wegen en paden in de 
buurt Langeberg bestraat/beklinkerd kunnen worden, in plaats van het toepassen van asfalt?

Antwoord:
Nee, is ook niet relevant aangezien het hier om reguliere (kleinschalige) 
onderhoudswerkzaamheden ging. Deze afweging vindt enkel bij grootschalig onderhoud 
(opbreken volledige werkverharding) plaats, hetgeen nu niet geval is.

Vraag 12.
Zo nee, waarom niet? / Zo ja, waarom is uiteindelijk toch geasfalteerd?

Antwoord:
Het onderhoud van het wegenareaal van de gemeente Brunssum is geënt op rationeel wegbeheer. 
Dit houdt in dat we op een kostenefficiënte manier het wegennet van de gemeente Brunssum 
onderhouden. Op deze manier wordt adequaat invulling gegeven aan het door de raad vastgestelde 
kwaliteitsniveau B, dit binnen het ter beschikking gestelde (en beperkte) onderhoudsbudget.
De in de Langeberg aangebrachte slijt/slem laag is bedoeld ter conservering van de aanwezige 
asfaltverharding, waardoor deze tegen relatief lage kosten een langere levensduur heeft. Het is 
bekend dat een pas aangebrachte slijt/slem laag gedurende een korte periode enige overlast kan 
veroorzaken, echter wegen de nadelen hiervan niet op tegen de voordelen (effectieve 
onderhoudsmaatregel tegen lage kosten en dus efficiënt).

Vraag 13.
Bent u het met de Partij van de Arbeid Brunssum eens dat er, mede op basis van de vele klachten, 
opnieuw gekeken moet worden naar de kwaliteit van de asfaltwerkzaamheden en dat er een 
passende oplossing moet worden gevonden?

Antwoord:
Elke klacht is objectief beschouwd en ongegrond verklaard. De conclusie is dat de 
werkzaamheden naar verwachting (kosten en kwaliteit) zijn uitgevoerd. Hier is zowel tijdens als 
na afronding van de werkzaamheden toezicht op verricht.

Vraag 14.
Zo ja, op welke termijn gaat dit plaatsvinden?/Zo nee, waarom niet?

Antwoord:
Zoals blijkt uit de beantwoording van vraag 13, voldoet de aangebrachte slijt/slem laag aan alle 
daaraan gestelde eisen.
Wellicht bestaat enige discrepantie tussen de verwachtingen van de genomen 
onderhoudsmaatregelen van de bewoners voorafgaand en daadwerkelijke situatie achteraf. 
Kwalitatief voldoen de uitgevoerde werkzaamheden aan de gestelde eisen, passende binnen het 
door de raad vastgestelde kwaliteitsniveau en passend binnen het onderhoudsbudget van de 
gemeente Brunssum,

Hopende u hiermede voldoende te hebben geïnformeerd.


